
Protokół

Z łączonego posiedzenia następujących Komisji, które odbyło się w dniu 7 listopada 2018 r.

- Komisja Oświaty, Kultury i Sportu RG,
- Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego RG,
- Komisja Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym RG,
- Komisja Budżetowo- Finansowa RG,
- Komisja Gospodarcza RG,
- Komisja Rewizyjna RG.

Łączone posiedzenie Komisji trwało od godz.15 00 do godz. 1800

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1. Kaczmarczyk Marcin - Prowadzący obrady
2. Gryglas Agnieszka - członek
3. Klusek Ryszard - członek
4. Kłębek Krzysztof- członek
5. Pasoń Marek- członek
6. Kuśkowska Helena- członek
7. Marcinkiewicz Andrzej- członek
8. Rasiński Tomasz- członek
9. Rosa Sławomir - członek
10. Sobczak Józef- członek
11. Wójcik Grzegorz- członek
12. Łukasiewicz Regina- członek

W posiedzeniu komisji uczestniczyła jedna z mieszkanek gminy.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Kaczmarczyk Marcin Przewodniczący Rady 
Gminy Dąbrówka i poinformował zebranych iż tematem posiedzenia jest analiza materiałów, 
faktur dotyczących promocji Gminy Dąbrówka.

Przebieg posiedzenia

Ad.l

Przewodniczący Rady poinformował Radnych , iż złożył trzy pisma do Wójta Gminy 
Dąbrówka. Pisma zostały odczytane.

(załącznik nr.l-integralna część protokołu z Komisji RG) skany pism skierowanych do 
Pana Wójta

Pierwszy wniosek brzmiał:

Proszę o przygotowanie na posiedzenie połączonych Komisji Rady Gminy w dniu 07.11.2018 
r. następujących materiałów:



- zestawienie czasu użytkowania ilości przejechanych kilometrów i ilości zużytego paliwa dla 
samochodu służbowego Renault Fluence;

- faktury na zakup paliwa dla samochodu Renault Fluence;

- 15 kopii zarządzeń Wójta Gminy Dąbrówka Nr 0050.209.2016 z dnia 4 listopada 2016 r. 
w sprawie ustalenia „Regulaminu zasad korzystania z samochodów służbowych w Urzędzie 
Gminy Dąbrówka”;

- kopie mandatów wystawionych na samochody służbowe (Renault Fluence, Dacia Daster);

- ewentualne umowy na korzystanie z samochodów służbowych do celów prywatnych 
(wg Zarządzenia 0050.209.2016);

- karty drogowe do pojazdu Renault Fluence;

- miesięczne zestawienie przebiegu kilometrów i zużytego paliwa zgodnie z § 7 zarządzenia 
0050.209.2016).

Drugie pismo:

Proszę o przygotowanie materiałów na posiedzenie połączonych Komisji Rady Gminy 
Dąbrówka w dniu 07.11.2018 r. o godz. 15.00 dotyczących:

- wydatków poniesionych na promocję gminy świadczonych przez Pana Piotra Maślaka i 
przez firmę Pana Karola Jurga;

- proszę przygotować skany faktur i umów i zleceń wraz z dowodami zapłaty;

- proszę o przygotowanie 15 egzemplarzy ww. dokumentów w wersji papierowej dla 
Radnych;

- proszę o kopię nagrań z Sesji Rady Gminy z dnia 30 lipca 2018 r., z 10 września 2018 r. i z 
15 października 2018 r.;

- proszę o kopię nagrań z Komisji Rewizyjnej z dn. 02.10.2018 r.

Trzecie pismo:

Proszę o pisemną informację kto był organizatorem „imprezy integracyjnej naszej Gminy” 
które odbyło się 04 listopada 2018 roku na nieruchomości położonej w Kołakowie a będącej 
własnością Wójta Gminy Dąbrówka Radosława Korzeniewskiego?

Proszę również o odpowiedź pisemną czy do organizacji imprezy wykorzystywane było 
mienie gminne w szczególności samochód służbowy ZGK, namioty gminne bądź inne mienie 
będące własnością Gminy.

Czy w organizacji tej „imprezy” byli zaangażowani pracownicy Urzędu Gminy bądź 
jednostki organizacyjne Urzędu?



O pisemną odpowiedź proszę do jutra(07.11.2018 r.) do godz. 15.00, gdyż będzie ona 
odczytana na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy Dąbrówka w dn. 07.11.2018 r. 
na której obecność Wójta Radosława Korzeniewskiego jest obowiązkowa.

P. Marcin Kaczmarczyk poinformował Komisje , iż nie otrzymał żadnej pisemnej odpowiedzi 
na żadne ze złożonych pism, brak również obecności Pana Wójta na posiedzeniu komisji.

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka przedstawił , iż posiada nagrania z ostatnich Sesji 
Rady Gminy oraz z Komisji Rewizyjnej oraz protokoły z wymienionych posiedzeń.

W protokole z Sesji Rady Gminy Dąbrówka z dnia 10 września 2018 r. 
P. Wójt powiedział , iż kwotę 200 000,00 zł przeznaczoną na promocję Gminy Dąbrówka 
przeznaczył na Hussarów Śmierci. Na Komisji Rewizyjnej z dn. 02.10.2018 r. P. Marcin 
Kaczmarczyk skierował takie samo pytanie do P. Wójta na które odpowiedział następująco:

"Kolejne pytanie P. Przewodniczącego, z jakich środków zostało zrealizowane zadania 
„Husarzy śmierci w Kuligowie”, jeśli na ostatniej Sesji Rady Gminy stwierdził. P. Wójt, iż 
wszystkie środki promocyjne zostały wydane na pokrycie tego zadania, jednak zadanie to 
było realizowane z innych źródeł jak wskazują dokumenty.
P. Wójt odpowiedział, iż widocznie doszło do pomyłki.
P. Przewodniczący zapytał więc w jakim zakresie doszło do pomyłki?
P. Radosław Korzeniewski udzielił odpowiedzi, iż nie odniesie się do pytania gdyż nie 
pamięta takich informacji i musiałby je sprawdzić. „
(załącznik nr.2 i 3-integralna część protokołu z Komisji RG)-protokół z Sesji Rady 
Gminy z 10 września 2018r i protokół z Komisji Rewizyjnej z dn.02.10.2018)
Kwota 200 000,00 zł jest jedyną kwotą w budżecie Gminy zarządzana P. Wójta osobiście i za 
którą ponosi pełną odpowiedzialność. Dzisiejsza komisja została zwołana w celu wysłuchania 
wyjaśnień od P. Wójta.

P. Marcin Kaczmarczyk poinformował , iż w tamtym tygodniu uzyskał umowę z Firma SOCIAL 
BUTTON Karol Jurga która opiewa na zleceniu zadań :

( załącznik nr.4 -umowa z firmą Social Button -integralna część protokołu z Komisji RG)

- redagowaniu i dystrybucji w imieniu zleceniodawcy treści na portalu społecznościowym facebook w 
zakresie dot. publikowania postów, komentarzy i udziałów w dyskusjach oraz redagowaniu i 
publikacji treści w grupie społecznościowej Dąbrówka na wyżej wymienionym portalu, oraz działań 
marketingowych polegających na wsparciu, promocji, rozpowszechnianych na facebuku treści.

Przedstawiona umowa zawarta jest na okres czerwiec- listopad 2018 r. , poparta jest również 
fakturami.

P. Marcin Kaczmarczyk przedstawił Radnym skany rozmów z Panem Karolem Jurgą którą prowadził 
na stronie Komitetu Wyborczego Zenona Zadróżnego. Powiedział również , iż ukrywanie 
wydania kwoty 80 000,00 zł przed Radą Gminy Dąbrówka, kłamanie na Sesji i na Komisji 
Rewizyjnej, angażowanie publicznych pieniędzy które zostały przyznane na promocję Gminy 
wymaga wyjaśnienia. Przewodniczący Rady podejrzewa iż P. Wójt za kwotę 80 000,00 zł



poprowadził swoją kampanię wyborczą. W naszej Gminie Wójt na Kampanie Wyborczą 
może wydać 4600,00 zł i 1500,00 zł na Radnego.
(załącznik nr.5 -skany rozmów przekazane radnym-integralna część protokołu z 
Komisji RG)
Druga umowa (umowy zlecenia) zawarta jest z „PRASA RADIO TELEWIZJA Piotr Maślak” 
(załącznik nr.6 -umowy zlecenia przestawione Radnym na Komisji-integralna część 
protokołu z Komisji RG)

P. Przewodniczący Rady stwierdził iż najważniejszą kwestią jest brak wyjaśnień Wójta na co 
przeznaczona została kwota 200 000,00 zł.
Komisja przeanalizowała faktury które opiewały tytułami: przeprowadzenie konsultacji 
z wystąpień publicznych, opracowanie felietonu „Akcja letnia”, opracowanie felietonu 
„Dąbrówka witamy”, przeprowadzenie konsultacji z zakresu komunikacji i prezentacji 
wystawionych na Gminę Dąbrówka.
Padła propozycja publikacji na BIP przedstawionych faktur.
(załącznik nr.7 -integralna część protokołu z Komisji RG)-faktury i potwierdzenia 
wypłaty przedstawione Radnym)

P. Marcin Kaczmarczyk ogłosił przerwę od godz. 16.20.

O godzinie 17:20 na łączone posiedzenie Komisji przybyła p. Agnieszka Gryglas. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady Komisji.
Przedstawił P. Agnieszce Gryglas informację oraz materiały nad którymi obraduje komisja.

P. Marcin Kaczmarczyk poddał pod głosowanie wniosek o przekazanie do prokuratury do 
wyjaśnienia materiałów związanych z funduszami na promocję Gminy wydanymi w roku 
2018 będącymi w dyspozycji Wójta Gminy Dąbrówka Radosława Korzeniewskiego.

Komisja zagłosowała 11 głosów „za ”, przy obecności 12 Radnych/1 „ wstrzymał się od głosu”.

Kolejne głosowanie odbyło się za opublikowaniem umów, faktur, protokołów z Sesji Rady Gminy i 
Komisji Rewizyjnej na stronie BIP Dąbrówka.

Komisja zagłosowała 11 głosów „za”, przy obecności 12 Radnych/1 „wstrzymał się odgłosu”.

Sprawa imprezy integracyjnej w Kolakowie i wykorzystywanie sprzętu gminnego, 
fundowania alkoholu młodzieży- skierowanie wniosku w celu wyjaśnienia do organów 
ścigania.

Komisja zagłosowała 11 głosów „za”, przy obecności 12 Radnych/1 „ wstrzymał się od głosu”.

Sprawa samochodów służbowych została skierowana do przeanalizowania Komisjom 
Gminnym.



Zobowiązany do przekazania wniosku do prokuratury został p. Marcin Kaczmarczyk, 
p. Sławomir Rosa oraz p. Krzysztof Kłębek. Komisja poddała pod głosowanie proponowane 
kandydatury:

Komisja zagłosowała 12 głosów „za”, przy obecności 12 Radnych.

Na tym protokół zakończono.

Prowadzący obrady połączonych Komisji Rady Gminy Dąbrówka

Marcin Kaczmarczyk


